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 1311יולי  30ראשון  יום 

 
 08/2011פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס' 

 18:00שעה  2011 ביוני 27, תאריך שנימיום 
 מקום הישיבה: אולם הישיבות

 
 

 ראש העירייה -  פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה: 
 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל

 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם
 העירייהסגן ראש  - עבדאללה אלעוברה   
 חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם   
 חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי   

 חבר העירייה -  נימר אלעוברה
 חבר העירייה -  עבד אלטלאלקה

 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה
 חבר העירייה -  עדנאן אלעוברה   

 חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי
 

 חבר העירייה -  יוסף אלעמור  דרים ה"ה:נע
 חבר העירייה -  יוסף אבו זאייד

  חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם
    חבר העירייה - סלימאן אבו בלאל

    
 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:

 גזבר העירייה -רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 מבקר העירייה -  אבו האניעאמר    

 מנהלת הוועדה לתכנון ובנייה -  פרידה בן דוד
 עוזר ראש העירייה -  סאלם אבו סויס

 
 על סדר היום:

 
 הצהרת אימונים לחבר מועצה חדש מר נימר אלעוברה. .1

 לחוק, לסגן רה"ע סאלם אבו מדיע'ם בתחומים: רווחה, דת 17אצלת סמכויות על פי סעיף  .2

 יבה לא מן המניין שהצעת החלטתה:דרישה לכינוס יש .3

לחדש את הסכם ההפעלה עם רשת עמל, אשר כולל בתוכו ועד מנהל אשר עומד בראשו רה"ע או מי  .א
 מטעמו.

להימנע מפרסום כל מכרז לעניין ניהול בי"ס וקליטת מורים תחתם של צוות מורים והנהלה  .ב

ם קיבוציים של ארגון הקבועים בבי"ס, ולהימנע מכל צעד המנוגד להוראות החוק, הסכמי

והסתדרות המורים והוראת החוק של משרד החינוך בדבר העברת בעלויות בתי ספר וצעדים אשר 

 .יטילו על העירייה הוצאות משפטיות, ופיצויי פיטורין ועימותים ושיבושים שיפגעו בתלמידים

 חינוך מיוחד.–עבור בי"ס אלחנאן ₪  232,510בסך  528אישור הגדלת תב"ר מס'  .4

 ₪. 105,318תשתיות במרכז העיר בסך  532ישור תב"ר מס' א .5

 ₪. 280,000בסך  2011רכישת מיבנים יבילים  533אישור תב"ר מס'  .6

  4/2008אישור התקשרות עם חברה לניהול תיק השקעות בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  .7
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 ₪. 47,155רכישת ציוד וריהוט לבי"ס אלפרדוס בסך  – 534אישור תב"ר מס'  .8

 .2011לשנת  1ון בדו"ח הכספי רבעון מס' די .9

 ימי לימוד בשבוע בבתי הספר ברהט)מצ"ב פרוטוקול ישיבת וועדת חינוך(. 6הפעלת  .10

התקשרות עם חברת בטר פלאנט )אס.ג'י.אס( בע"מ לשימוש בגגות של מבני חינוך וציבור ברהט, לצורך  .11
וולטאיים( כל -( )פוטוPVגיית )הקמת, הפעלת, תחזוקה ומסירה של מתקנים לייצור חשמל בטכנולו

 .KWP 50מערכת בהספק של עד 
 

 
 ברכות:

 
 צהבאן: בופאיז א

מנהלת הוועדה המקומית לתכנון ובנייה ברהט, על  – פרידה בן דודבראשית הישיבה, הזמנו לישיבה את גב' 
 ית.בוועדה המקומית, ועל היחס הטוב שזכו לו הפונים לוועדה המקומ מנת להודות לה על העשייה

 
פרידה בחרה לסיים עבודתה בעירייה, פרידה משאירה רושם טוב בוועדה, ידעה לטפל בבקשות התושבים על 

 של רהט והאוכלוסייה. ותהצד הטוב ביותר, עבדה בנאמנות, העריכה הייחודי
 

שכל אדם זכותו להתקדם בחיים, וזכותו להחליף מקום עבודה,ולאור הוקרה והערכה  ,וכפי שציינתי בפניה
 הזמנתי אותה להיות במעמד ישיבת מועצת העיר, כדי להביע תודה.

 
 המכובדים, הבמה שלכם. המועצהוכעת חברי 

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

אך לא עלה בידי, אני חושב שאנחנו מפסידים  ,רוצה להודות, בעובדה שניסתי בכל המאמצים שתישארי
 אחד האנשים הטובים במערכת וחבל שמפסידים אותך.

 
 ה בתפקיד החדש.בהצלח

 
 :עבדאללה אלעוברה

 אנחנו מודים לך ומעריכים מה שעשית, שיהיה לך הצלחה בחיים.
 

 נימר אלעוברה:
כל מה שאני אומר זה מעט מדי, הוכחת בכל תקופת עבודתך בעירייה את המקצועיות שלך, חבל, ואם זה 

 יים,ובתפקיד החדש.היה תלוי בי הייתי דואג שתישארי ברהט, מאחל לך המון המון הצלחה בח
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
 תודה על העשייה, והתרומה למען העיר רהט, מאחל לך הצלחה בהמשך דרכך.

 
 עבד אלטלאלקה:

 רוצה להודות, ומאחל הצלחה בהמשך דרכך.
 

 עדנאן אלעוברה:
ד פרידה, עשית עבודה נהדרת ידעת לעזור ולסייע לתושבים כאשר פנו אלייך, טפלת בתושבי רהט על הצ

הטוב ביותר, ועל זה מגיע לך הערכה רבה, לצערנו את בחרת לסיים ואנחנו מכבדים את רצונך,ומאחלים לך 
 הצלחה בתפקיד החדש.
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 טלאל אלקרינאוי:
האמת אני מופתע מהעניין הזה, פרידה מבין העובדים הטובים הנמצאים במערכת, מגיע לה ההערכה, עשתה 

עבוד עם פרידה, הן בתור ראש העיר לשעבר ויו"ר הוועדה המקומית, עבודתה בצורה המקצועית, יצא לי ל
 והוכחת מקצועיות בעבודה.

 
, וחבל שהעירייה מוותרת עליה בקלות, כי קשה היום למצוא בעלי מקצוע 1995פרידה נקלטה בעירייה בשנת 

ייה מתאימים, הייתם מתאמצים יותר כדי לשמור עליה ושתישאר במערכת. יש לראות העניין ברא
 מערכתית, כי הבנייה ברהט בתאוצה, דבר שמחייב מעקב צמוד וידע, על מנת לענות על הדרישות.

 
צר לי שאת עוזבת את המערכת, ואין לי אלא להחל לך הצלחה בהמשך דרכך, בטוח אני שהמערכת שקלטה 

 , אל תשאירי דלת סגורה.הנו מפרי המקצועיות שלךיאותך י
 

 עודה אלעתאיקה:
בת אותנו, וזה הפסדה של העירייה ושל התושבים, כי תמיד התושבים מצאו אצלך התשובה חבל שאת עוז

הטובה ביותר, וקבלו מלוא העזרה, היה לך שם טוב בעיר וכולם דברו עלייך רק טוב, מאחל לך הצלחה 
 בתפקיד החדש.

 
 סאלם אבו מדיע'ם:

ודים לך מקרב לב, על העשייה הטובה פרידה, אנחנו מעריכים אותך, מעריכים את העבודה הטובה, אנחנו מ
 שעשית למען תושבי רהט.

 
 ושיהיה בהצלחה בדרך שאת בחרת.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 ועכשיו תורם של הפקידים הבכירים.
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
ד ואני מקווה שהיא החליטה את ההחלטה הנכונה והנבונה, ואני רוצה שתצליח גם שם, היה לי כיף לעב

 חי.איתה, תצלי
 

 עלי אבו אלחסן:
אני זוכר את פרידה שנקלטה בעירייה, והדבר הראשון שעבדנו ביחד זה היה תוכנית תמרורים לעיר, וברגע 

נבחרה למנהלת הוועדה, ופרידה בנתה את הוועדה טיפ טופ,  ,כמרחב תכנון ,שקבלנו את הוועדה והוכרז
 ומשאירה חותמה.

 
מדה אם לא נחזיק הוועדה טוב, יתכן שהתוצאות לא יחמיאו אני מקווה שהוועדה תמשיך לתפקד,ומביע ע

 לאף גורם.
 

 נותר לי רק לאחל הצלחה בהמשך דרכך, ושיהיה לך רק טוב
 

 אברהים אבו סהיבאן:
אני עבדתי מול פרידה לא מעט זמן, ואפילו יש אנשים שקראו  לך "פרידה אבו סהיבאן", לי הערכה רבה 

 מ.מ.י.-טהור, וטפלת באנשים מעבר, וסייעת להם גם ב לעבודה שלך, שהייתה באופן מקצועי
 

מצטער שאת עוזבת אותנו, רוצה לאחל הצלחה, ורוצה לציין שהאנשים היו פונים אלייך אחרי שמדברים 
איתי בתור מהנדס הוועדה, כי אמרו שפרידה תגיד את האמת, וטפלת בהם במסירות, את לא תהי הראשונה 

 צונו של כל אחד בדרך שיבחר לו.רת שעוברת שינויים, ומכבדים ת רהט, זו מערכבואחרונה שעוז
 

 שוב מאחל לך הצלחה.
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 עאמר אבו האני:
 אני מציין עבודתה כטובה, ובתור ביקורת תמיד קבלתי תשובות מקצועיות ומשכנות.

 
 אני מאחל לך הצלחה.

 
 סאלם אבו סויס:

א הצלחתי, כנראה שלכל אדם יש לו את ניסיתי כמה פעמים עם פרידה שתחזור בה מההחלטה, לצערי ל
 השאיפות שלו ורוצה להתקדם.

 
 מאחל הרבה הצלחה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 פרידה, הבמה היא שלך.
 

 פרידה בן דוד:
המון תודה על הדברים החמים, באמת היה לי כיף לעבוד ברהט,והרגשתי ברהט כמו בבית שלי, וזה עשה לי 

מחליט לעשות משהו אחר, יש לי בקשה שתשמרו על הוועדה,  הרגשה מדהימה באמת, לפעמים הבן אדם
היא מאוד יקרה לליבי, התחלתי עם הוועדה כשהייתה בגיל אפס, טפחתי אותה כמו ילד, הוועדה היא מאחת 

 הוועדות הטובות במחוז הדרום.
 

ם לצערי בתקופה האחרונה זה לא עובד כמו שצריך, הדבר דורש תשומת לב, עדיין יש בוועדה אנשי
 מדהימים, רק עם טיפוח קטן ותשומת לב, הוועדה  תצליח לחזור למיטבה.

 
 אני מודה לכם על היחס הטוב ועל המעמד הזה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 שיהיה לך בהצלחה.
 

 ועכשיו לסדר היום.
 
 

 הצהרת אימונים לחבר מועצה חדש מר נימר אלעוברה – 1סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
נים וו חבר מועצה חדש, נימר אלעוברה, ועל פי החוק, הנך מתבקש להצהיר אממכבד אותנו בנוכחות

 א)ג( לפקודת העיריות )נוסח חדש(, ולהלן הנוסח:24בהתאם לסעיף 
 

"אני אלעוברה נימר, מתחייב לשמור אימונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי כחבר מועצת 
 ".העיר רהט

 
 נימר אלעוברה:

 מתחייב אני.
 
 איז אבו צהבאן:פ

 ברכות לחבר העירייה החדש,ומאחלים לך הצלחה במילוי תפקידך.
 

 נימר אלעוברה:
 מבקש רשות לומר מספר מילים.

 
בהתחלה, מודה על הברכות, כבוד לי להיות חבר מועצה, ולהיות שותף בעשייה למען רווחת רהט, ומקווה 

 רס הכללי של העיר רהט.שתינתן לי ההזדמנות להיות חבר מועצה פעיל, למען האינט
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אליהם  הואני חייב תודה לרה"ע ולממלא מקום שלו, על המאמץ שעשו כדי להסיר המכשולים בדרך, שנקלע
 רשימת "אלוחדה ואלאסלם".

 
ומרגע זה אני חבר עירייה, ורוצה להיות חבר עירייה פעיל ומבקש שיהיו לי הכלים כדי למלא תפקידי כראוי, 

הדרך פתוחה בפניי, אפילו אכריז על עצמי כרשימה נפרדת, אבל, אני נותן  ,דה ולאיאני נותן הזדמנות, ובמ
 הזדמנות ליישר את הקווים ברשימת "אלוחדה ואלאסלם".

 
 רות הנאות לתושבי רהט.יתודה על ההקשבה, ומאחל לנו הצלחה בהעמדת הש

 
 

 אבו מדיע'םלחוק, לסגן ראש העיר סאלם  17אצלת סמכויות על פי סעיף  – 2סעיף מס' 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מבקש אישור המועצה.

 
 עודה אלעתאיקה:

 אבל זה היה עם סאלם:
 

 פאיז אבו צהבאן:
 לקחתי אותם בחזרה,ועכשיו מבקש לאשר החזרתם, מביא להצבעה מי בעד.

 
 

 
יף :     אושר פה אחד, אצלת סמכויות לסגן רה"ע סאלם אבו מדיע'ם בתחומי רווחה ודת, בהתאם לסעהחלטה

 .1975 –לחוק "בחירת ראש הרשות סגניו וכהונתם" התשל"ה  17
 

 
 

 דרישה לכינוס ישיבה לא מן המניין שהצעת החלטתה: - 3סעיף מס' 

לחדש את הסכם ההפעלה עם רשת עמל, אשר כולל בתוכו ועד מנהל אשר עומד בראשו  .א
 רה"ע או מי מטעמו.

מורים תחתם של צוות מורים  להימנע מפרסום כל מכרז לעניין ניהול בי"ס וקליטת .ב
והנהלה הקבועים בבי"ס, ולהימנע מכל צעד המנוגד להוראות החוק, הסכמים קיבוציים 
של ארגון והסתדרות המורים והוראת החוק של משרד החינוך בדבר העברת בעלויות בתי 

 הוצאות משפטיות, ופיצויי פיטורין ועימותיםספר וצעדים אשר יטילו על העירייה 
 .ם שיפגעו בתלמידיםושיבושי

 
 פאיז אבו צהבאן:

חברי מועצה, לכנס ישיבה לא מן המניין, ואני נענה לבקשה, אך היום קבלתי בקשה  6-התקבלה דרישה מ
אבו זאייד, יוסף אלעמור שמבקשים לדחות הדיון למועד אחר, כי נבצר מהם  חברים: יוסף 2 -בכתב מ

 ון ביום שלישי השבוע הבא.בע מועד לדיולהגיע, ואני נענה לבקשה שלהם,וק
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אין לי התנגדות לדחות את הדיון בסעיף זה.

 
 

 .19:00בשעה  2011ביולי  05:     לדחות הדיון בסעיף זה לישיבה שתתקיים ביום שלישי החלטה
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 עבור בי"ס אלחנאן₪  232,510בסך  528אישור הגדלת תב"ר מס'  – 4סעיף מס' 
 

 הבאן:פאיז אבו צ
מימון  90%חינוך מיוחד,  –ס "אלחנאן" "מקור המימון המוסד לביטוח לאומי עבור רכישת ציוד וריהוט לבי

 השתתפות העירייה. 10%המוסד לביטוח לאומי, 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
וועדת הכספים המליצה למועצה לאשר הגדלת התב"ר, אך בקשה שהרכישה תתבצע באמצעות העירייה,ולא 

והניסיון עם "עדן " לא הכי טוב, ומבקשים  –עמותת עדן –מותה שמפעילה את החינוך המיוחד עהבאמצעות 
 רכוש את הציוד וירשם בספרי העירייה, ויועמד לשימוש בית ספר אלחנאן.תשהעירייה 

 
 פאיז אבו צהבאן:

עירייה לאפשר לעמותה , לכן קל להמלווה יש לי ניסיון לא מעט בעניין המיצ'ינג ותמיד יש לי ויכוחים עם החשב
ל השהיא תרכוש, כדי שתשא במיצ'ינג ולזה העמותה מוכנה ושהרכישה תתבצע בפיקוח ותחת עיניהם של מנ

 ל החינוך ומערך המינהל הכספי בעירייה.ההרווחה ומנ
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
לו הסתייגויות מתפקוד כעירייה עדיף לנו, לספוג את המיצ'ינג ונבצע הרכישה בעצמנו, כי גם לחשב המלווה יש 

 "עדן" בעניין זה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
נוגע לכל אחד,ומדובר בילדים נכים שזכאים לכל אמצעי כדי להקל עליהם, המוסדות מעדיפות והעניין מאחר 

לי הסתייגות שהעירייה תבצע את הרכישה, אבל אני  ןלעבוד מול עמותות שעוסקות בתחום הילדים הנכים, אי
תנהל את הרכישה כי התהליך באמצעותה יותר מהיר מהעירייה, כי היא לא מחויבת לכללים  מעדיף שהעמותה

 .שהעירייה מחויבת בהן
 
, כל ספק י, וזה אופיינוכמוכן ספקים שמשתתפים במכרזי העירייה לוקחים מקדמי סיכון וזה מעלה את המחיר 

 .40%עד  30%שעובד עם רשות מקומית לוקח מקדם של 
 

מהמינהל הכספי והחינוך והרווחה שיהיו צמודים לכל מהלך הרכישה ולהבטיח שהציוד יגיע ניתן להצמיד 
 לייעדו ויירכש בהתאם להוראות של איכות הציוד.

 
 דעתי שהרכישה תתבצע על ידי העמותה תחת פיקוח צמוד של העירייה.

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

רך וועדת הרכש או מכרזים בהתאם להוראות, החשב המלווה דורש שהרכישה תתבצע באמצעות העירייה, ד
 ושהציוד ירשם במחסן העירייה,וינפק לייעדו.

 
 טלאל אלקרינאוי:

זה טכני, הציוד ירשם במחסן העירייה, כי זה רכוש העירייה ולא העמותה, אך הוא מיועד לשימוש המוסד 
 שהעמותה מפעילה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 מבקש אישור המועצה.
 
 

 המוסד לביטוח לאומי, 90%שרה הגדלת התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון: :     אוהחלטה
 השתתפות העירייה. 10%                  
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 ₪. 105,318תשתיות במרכז העיר בסך  – 532אישור תב"ר מסק'  – 5סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מקור המימון משרד הבינוי והשיכון, עבור שיקום המכרז העירוני.

 
 
 

 :     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון משרד הבינוי והשיכון.החלטה
 
 
 

 ₪. 280,000רכישת מבנים יבילים בסך  – 533אישור תב"ר מס'  – 6סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
מבנים יבלים לבי"ס אבן סינא, סלאח אלדין, עומר בן אלח'טאב,  4מקור המימון משרד החינוך, עבור רכישת 

 הרא.אלז
 
 
 

 ,2011/77/127, 2011/77/128:     אושר התב"ר פה אחד, מקור המימון משרד החינוך, התחייבויות: החלטה
                   2011/77/126 ,2011/77/125. 

 
 
 

 .4/2008אישור התקשרות עם חברה לניהול תיק השקעות בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  – 7סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
עם ההזמנה צורפה החלטת וועדת ההשקעות, והחלטת וועדת המכרזים, ואני מביא את העניין בפני המועצה 

 כמתחייב בחוזר המנכ"ל, על מנת לקבל החלטה, במידה ויש למישהו שאלות הגזבר יענה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
ועדים לתשלום תנאים יש חוזר מנכ"ל משרד הפנם, עם כל הכבוד למנכ"ל משרד הפנים, ניהול כספים שמי

ים לעובדים, או כספים שמגיעים לעירייה ונשארים לתקופות קצרות מאוד,במידה והעירייה תאשר יסוציאל
להעבירם לניהול על ידי חברת השקעות, החברה תדרוש עמלה היא לא עושה בחינם, והיא תשקיע את הכספים 

נות ראמינים שיבדוק קופות הגמל שלו או הקבאגרות חוב ממשלתיים, שהם תמיד בירידות ועליות, מי שלא מ
אלה הם הסולידיות  שלו, על אף שהן מושקעות באגרות חוב ממשלתיות הן יורדות מדי פעם, למרות שהשקעות

 ולידי מהן.סביותר ואין יותר 
 

אחרות  לקחת סיכון ולו אפילו העמלה שלהם, יש דרכים עמלה לחברת ניהול, ובמקום אני מציע במקום לשלם
 יתן להשקיע בהם הכספים ולשמור על הערך שלו.שנ

 
ריבית, והכספים בטוחים מבלי  3%יש פיקדון קצר מועד )פק"מ(,ויש מלווה קצר מועד )מק"מ( שניתן לקבל 

ע, באמצעות חברת ניהול אין שום ילשלם עמלה לחברת ניהול, והגזבר  בוחר את התקופה שהוא רוצה להשק
 סיכון להפסיד.פוליסת ביטוח שתרוויח, ונמצא ב

 
הציבורי,  מציע לנהל את הדברים בצורה סולידית בטוחה, והעירייה תפיק מזה תועלת ולא לסכן את הכסף

זה הרבה כסף, למה לשלם עמלה לחברת ניהול? לא כדאי לעירייה להיכנס ₪ מספיק חצי אחוז על שני מיליון 
 לזה.
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שה שקט ור פק"מ או מק"מ ובכך הכסף יותר בטוח, ועניתן לעשות תחרות בין הבנקים, מי מוכן לשלם יותר עבו
 ומונע דאגות.

 
 ד"ר עותמאן אלקרינאוי:

יש שיטות שאתה מהמר להרוויח, ויש שיטה שהכסף בטוח, ואתה יושן בשקט, ולא מפסיד לכן עדיף השיטה 
 סולידית, כי היא הכי בטוחה.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 מלה ולקחת סיכון.חבורת הניהול לא עובדות בחינם, למה לשלם ע
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מבקש מהגזבר שהוא גם יו"ר וועדת ההשקעות, שיציג עמדתו.

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

חברי המועצה המכובדים, כל פעולה שהעירייה עושה היא משלמת עבור הפעולה, עמלה כל שהיא, לדוגמא בניית 
ההתמקצעות חשובה מאוד, והמומחיות  עוד  בי"ס באמצעות החברה למשק וכלכלה, העירייה משלמת עמלה,

 .ותליותר חשובה, הבחירה בדרך הזו הם משיקולי יעי
 

 המועצה כאן, מנסה להעמיס על הגזברות עבודה, מעבר ליכולת.
 

עם כל הכבוד לחבר טלאל ואני בטוח מדאגתו על האינטרס של העירייה, השיטה שמציג החבר טלאל, משאירה 
חליט על אופן ההשקעה מבלי בדיקה כלכלית אחרת, האם כאן יש שקיפות לא נראה לבד לה יהעניין באחריות

 לי, ומי מבטיח שלא יאשימו אותי שהשקעתי בבנק מסוים בגלל אינטרסים.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אתה לא ניצלת הכסף, אתה השקעת אותם.

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 , כי הערך הכלכלי נפגע.יתכן שיש הפסד אוטומטי בהשקעה ברמה של פק"מ, מק"מ
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אתה מדבר על השקעה לטווח קצר ולא על שנים, תציג בדיוק לאיזו תקופה אתה מתכוון?

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

, שאני צריך לשמור על הערך הכלכלי שלה, זו השקעה לשנים, וכל עניין ההשקעות העובדיםשל  פנסיהיש קרן 
ת של מבקר משרד הפנים, ונמצא כי זה ליקוי בעירייה,ויש לתקן אותו, תחזרו לדוחות עלה, לאור דוחות הביקור

הביקורת המפורטים, ומתח ביקורת מדוע העירייה לא משקיעים כספים אלה בהשקעה מניבה, ומנכ"ל משרד 
ות מחיר הפנים הוציא הנחיות לרשויות איך לפעול בעניין ניהול השקעות, ובהתאם להוראותיו פעלנו בקשנו הצע

חברות, וועדת ההשקעות החליטה, וועדת המכרזים אימצה החלטת וועדת ההשקעות ונותרה התחנה  6 -מ
 .האחרונה שזה החלטת מועצת העיר

 
 :ןפאיז אבו צהבא

 העירייה, נמצאת במצב של תשלום עמלה, בכל גוף פיננסי שינהל העניין, אם זה חברות השקעה, או בנקים.
 

 :רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה
 חוזר המנכ"ל מגביל את אופן ההשקעות לא מאשר השקעות שהן לא בטוחות, או שקיים בהם סיכון.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ההפסד קיים, אם זה בהשקעה באמצעות חברות ניהול או באמצעות בנקים.
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
 הפק"מ והמק"מ לא מבטיחים ערך הכסף אם האינפלציה עולה.
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  טלאל אלקרינאוי:
הריבית שמשולמת היום בבנקים בישראל, נחשבת לריבית הגבוהה ביותר ביחס לעולם, בכל זאת הסיכון 

 בהפעלה באמצעות חברת השקעות היא יותר גבוהה.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 מתרחקיםאני פונה לגזבר, במידה ואנחנו פועלים בהתאם למודל הקלאסי השקעות פק"מ ומק"מ, ובכך 

 א תואם הוראות חוזר  המנכ"ל?מהסכנה, האם זה ל
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
זה מחייב אותי ואת וועדת ההשקעות להיות תמיד עם "היד על הדופק", ואני לא שמעתי אחוזי ריבית שהבנקים 

 .על הפק"מ 0.75%היום מקבל  .מוכנים לתת כפי שמציג החבר טלאל
 

 טלאל אלקרינאוי:
, ושדברי ₪ 100,000על פק"מ זמין מוכן לשלם ₪  100,000על  2.9%אני אומר דברי באחריות ואם לא תקבל 

 .ירשמו בפרוטוקול
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
דברי החבר טלאל הם דברים רציניים וריאליים מאוד,  , ההעניין נוגע לכולם, אין כאן קואליציה ואופוזיצי

 ל.ולדעתי הדרך הזו יותר בטוחה, וגם אנחנו עונים על הוראות חוזר המנכ"
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
בדרך הזו חייב להעסיק כלכלן ותפקידו רק זה, אני לא יכול לקחת אחריות, כי אני עמוס מאוד וייתכן שנשכח 

 משרות וזה ידוע לכם. 4 -מהמועד לחידוש או משיכה, יש לי חוסר בכח אדם בגזברות, כ
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 בחון מצבת כח אדם בעירייה.יש יועץ ארגוני, בעוד מעט זמן מסיים א

 
 י:וטלאל אלקרינא

כי היה לו ניסיון בזה לפני זמן מה, והיה מרכז כל  , ניתן להטיל עליו משימה זו, מקבולעובד שנקרא  יש בגזברות
הנושא לפני חוזר המנכ"ל, וניתן לשמור בתיק כל התיעוד והמסמכים כדי להעיד שהכל התנהל כדין, וזה מה 

 שהייתי רה"ע. שהיה קיים בתקופה
 

 פאיז אבו צהבאן:
מה שמתברר לי שחברי המועצה לא בעד להתקשר עם חברה לניהול השקעות, אלא להטיל את זה על הגזברות, 

 , כי היה לו גם ניסיון בתור פקיד בנק לשעבר.מקבול אלקרינאויואני דורש מהגזבר להטיל תפקיד זה על 
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
וקול, שהמועצה לקוחת אחריות, כי יש מקום לתת לאנשים בעלי מקצוע לנהל את שההחלטה תרשם לפרוט

 העניינים.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
ברור, כאשר המועצה מקבלת החלטה, על הדרג המקצועי לכבד אותה, אך אחריותך כגזבר העירייה מחייבת 

 אותך להיות אחראי על הקופה של העירייה.
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
 סים למנוע ממני לקבל בעלי המקצוע.אתם מנ

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

זבר העירייה, נדרש ממך לבצע החלטת המועצה באמצעות הצוות של המינהל הכספי, ובמידה וחסר לך גאתה כ
 .ים, אנחנו נדאג לאשר תוספת כ"אנספת תקתוכ"א, והיועץ הארגוני ימליץ על 
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 פאיז אבו צהבאן:

 אנחנו כמועצת העירייה מחליטים שמקבול אלקרינאוי ינהל את העניין תחת אחריותו של גזבר העיירה.
 

ביא את זה לדיון חוזר ויש לקבל החלטה, להעביר הטיפול חברות ניהול נובמידה והעובד לא מסוגל, מודיע ש
 השקעות, אני מודה שיש חוסר בכ"א בגזברות.

 
 
 

מק"מ, תחת  –מהגזברות לרכז עניין ההשקעות ברמה של פק"מ ו  קרינאוימקבול אל:     להטיל על החלטה
 הולו של גזבר העירייה.יאחריותו ונ

 
 
 

 ₪. 47,155רכישת ציוד וריהוט לבי"ס אלפרדוס בסך  – 534אישור תב"ר מס'  – 8סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מקור המימון מפעל הפיס, עבור שלב ג.

 
 
 

 2822/2011פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס, מענק מס'  :     אושר התב"רהחלטה
 618744סמל מוסד                    

 
 
 

 2011לשנת  1דיון בדו"ח הכספי רבעון מס'  – 9סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מבקש מהגזבר להציג לחברי המועצה את תקציר הדו"ח.

 
 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:

 .2011במרץ  31לתקופה  ,2011לשנת  1הכספי רבעון מס'  מונח בפני החברים הדו"ח
 

הדו"ח מציג הכיוון החיובי בניהולה הכספי של העירייה. מציג את יכולתה של העירייה לשלם חובותיה, והקטנה 
 מתמידה בגירעון המצטבר, וכמו כן עליה בהכנסותיה, הכיוון הזה יביא בסופו של דבר שהתקציב יהיה מאוזן.

 
 לתקופה מקבילה בשנה קודמת.₪ אלף  11,605לעומת ₪ אלף  24,037אזן סה"כ רכוש שוטף בתמצית המ

 
הגירעון ₪, אלף  47,142, לעומת תקופה מקבילה שנה קודמת ₪ אלף  47,646וכמו כן התחייבות שוטפת 

 וזה ירידה רצינית ביחס לתקופות מקבילות, חייבים בגין ארנונה  והיטלים 17.36% -המצטבר הגיע ל
מס המלוות לטווח ארוך נותר בעינו ותושבי רהט משלמים חובות אבל לא לפי הציפיות, וע₪, אלף  77,745 

והצליחה להחזיר באותה שנה וזה מראה ₪ אלף  5,000לעומת שהעירייה קבלה הלוואה בסך ₪, אלף  20,372
 שאין שינוי.

 
₪, אלף  701ים בעודף תקציבי בסך הסתי שהרבעוןלגבי התקציב השוטף של העירייה, ניתן להסיק מהדוח 

 תאובייקטיביוכל ההתחייבויות, וזאת מסיבות  העודף בדו"ח זה אין להסתמך עליו, כי בדרך כלל לא מוכנסים
 לדוגמא תביעות משפטיות וכו'. 

 
, וזה כתוצאה 9% -, הוצאות בשכר הייתה עליה ב4% -ההכנסות העצמיות מראות שרחוקים  מיעד רק ב

 .ממה שמגיע להם 90% -תרמו כ, אך  בכל זאת הם רטרואקטיביסגני ראש העיר לום שכר לשמת
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 כשנה וחצי לא קבלנו שכר.
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
 ₪אלף  15אך בפועל מומש ₪  אלף  1,279 -העברות חד פעמיות התחייבנו ל

 
, 63%לעומת מה שתקצבנו משמעות הדבר עלייה של , ₪אלף  4,488בעניין ההנחות בארנונה ניתנו נכון לרבעון זה 

 לתושבים הנחות אשר מגיע להם. לכן אין צדק בטענות שאנחנו לא נותנים
 

, וזה תוצאה ממאבק צמוד מול הבנקים, ועומדים בהתחייבויות מול מס 51% -להוצאות מימון הייתה ירידה ב
 ביטוח לאומי וקרנות לעובדים. הכנסה,

 
בתקופה מקבילה, כאשר הציפייה שנגיע לא פחות  4%גבייה מהפיגורים לעומת  5%ה וחייבים, לגבי ניתוני גביי

 .8% -מ
 

 .63%תקופה מקבילה, כאשר האחוז המצטבר לשנה קודמת היה  18%גביה שוטפת לעומת  25%
 

 .2007, בשנת 2877יש להבדיל אחוז רגיל לעומת אחוז בנוסחה המשוכללת על פי החלטת הממשלה מס' 
 
 ₪,מיליון  8 -היעד הזה מאפשר קבלת המענק המותנה ומענק תוכנית ההבראה, ביחד כ 77%יעד השנה ה

העירייה במידה ותגיע ליעד הגביה, לכן זה דורש מאמץ להגיע ליעד הגביה כי במידה ולא ההפסד כפול, לכן אני 
 60%י המענקים שווים פונה לחברי המועצה לתת יד במימוש יעד זה כי התוצאה זה רווחת תושבי רהט, כ

 מהחיובים.
 

 פאיז אבו צהבאן:
אני מצטרף לבקשה, ופונה לחברי המועצה המכובדים לעודד התושבים לשלם חובותיהם כי בסופו של דבר זה 

 לטובתם.
 

ספטמבר חג אלפיטר,  –רמדאן  –לידיעתכם, עכשיו אנחנו בסוף חודש יוני, ונתר חודש יולי, חודש אוגוסט 
תר הרבה זמן לתמרון, וזה מדאיג, ולא לשכוח שבחודש אוקטובר מתחילים הדיון ורבן, לא נאוקטובר חג הקו

 בתקציב העירייה, ורוצה להזכיר ההצלחה היא לכולם.
 

 נימר אלעוברה:
מציע להטיל על  –מלגם  –בתור אחד שהייתי משקיף מדי פעם על העבודה בגביה אשר מופעל על ידי חברת גביה 

הגביה, ויהיה לעזר כדי שיעודד התושבים לשלם חובותיהם, כי מי שהיה נציג חברת  מישהו שיתרכז בנושא
לעודד אותם לשלם חובותיהם, דאג רק לעמלה  מנת הגביה, גרם לאנשים לא לשלם כי לא גילה כלפיהם הבנה על

 של החברה, ראיתי הרבה מקרים שלא התנהג איתם טוב, ובכבוד.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 ה, אנחנו נבחן את הרעיון ונקבל החלטה לגבי סוגיה זו.מודה לך על ההער

 
 אני מביא להצבעה.

 
 חברים   אין מתנגדים. 2חברים   נמנעים    9בעד 

 
 
 

 ברוב קולות 31/3/2011לתקופה  2011לשנת  1:     אושר הדו"ח הכספי רבעון מס' החלטה
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 ימי לימוד בשבוע בבתי הספר ברהט 6הפעלת  – 10סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
ימי לימוד בשבוע, מבקש מיו"ר  6 -חברי המועצה קבלו את פרוטוקול וועדת החינוך, שמבין המלצותיה מעבר ל

 וועדת החינוך להסביר המלצת הוועדה.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
ופה ימים בשבוע, מלבד האוכלוסייה הערבית בנגב, וזה חוזר לתק 6באופן כללי בכל מדינת ישראל מלמדים 

ימים כדי לתת אפשרות למורים להיות בסוף השבוע עם המשפחות  5שרוב המורים או כולם היו מהצפון, וקבעו 
 שלהם בצפון.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ימים בשבוע. 5 -יש שיחות היום במדינה שרוצים לעבור ל
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
הספר, ויש לציין שבתי הספר התיכוניים  היום המצב שונה, יש שעות העשרה שלא מנוצלות בגלל העומס בבתי

 ימים וזה מתקיים לפי הצרכים של כל בית ספר, לדוגמא הכנת בגרויות. 6 -והמקיפים מלמדים כ
 

 סאלם אבו מדיע'ם:
 הבגרות לתקופה קצרה.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

אין אפשרות להוסיף  קיימת בעיה בעיקר בתיכונים לניצול מלוא שעות הלימוד, וזה נובע מהסיבות: הראשונה,
 שעות לימוד לאותו יום בגלל העומס, השנייה, פיזית לא ניתן לפצל כיתות למימוש שעות הלימוד.

 
לאחר התייעצות עם מנהלי בתי ספר, וועדי הורים, וגורמים מקצועיים, ולאחר דיון ענייני בוועדת החינוך 

 ., כדי שנוכל לנצל מלוא שעות הלימודהמדינה ימי לימוד בשבוע כמו יתר 6ממליצים למועצת העירייה להפעיל 
 

 עודה אלעתאיקה:
 יום יהיה השישי או שבת? האיז 6 -היום ה

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 אלפחם.-יום שישי מופעל לדוגמא בעיר אום
 

 עדנאן אלעוברה:
 ימי לימוד, משמעותו שביום לימודים יהיה פחות שעות והילדים יחזרו מוקדם הביתה? 6 -מעבר ל

 
 טלאל אלקרינאוי:

אני לא קראתי פרוטוקול וועדת החינוך שהופץ לחברי המועצה, לדעתי שינוי זה דורש לימוד רציני, ומעמיק 
וביצוע סקר, זה לא רציני רק אנחנו נחליט בלי גיבוי ציבורי ומקצועי, יש עוד גורמים, הסתדרות המורים, ארגון 

 המורים, משרד החינוך.
 

ת שכר, הוצאות חשמל, הוצאות ניקיון, יתכן גם תוספת תקנים, ולא לשכוח הוצאות בנוסף לזה מדובר בתוספ
 מים ואחזקה, לא קבלתי מידע כמה זה עולה לעירייה שינוי זה, וגם זה לא מתוקצב במסגרת תקציב העירייה.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 אבל זה תקציב ייעודי שאני מקבל.
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 טלאל אלקרינאוי:

מורים, אני מדבר על הנוסף שזה במסגרת התקציב, אני לא פוסל ולא  שכרציב ייעודי כמו אני לא מדבר על תק
 תומך, אני מבקש לבחון את זה מבחינה מקצועית, וגם מבחינה כספית.

 
ולא לשכוח שיש ילדים שיחזרו הביתה מוקדם, והאמהות שלהם עובדות, זה גורם לשיבוש, זה דורש חשיבה 

בהחלטה, לא התקבל מידע מהו מספר המורים המקומיים והלא מקומיים, והאם מעמיקה ולא להיות חפוזים 
 שיעור היעדרות מורים ויתכן גם נשירה סמויה. יגדילניתן טכנית לפצות את המורים, יתכן שזה 

 
כאשר יתקבל נייר עמדה, שהנושא נבדק מכל היבטיו הכלכליים, החברתיים, המקצועיים, וגם דעתם של 

 ההורים.
 

 מאן אלקרינאוי:ד"ר עות
 , אבל בחורף זה מפריע.6 -בשעות הקיץ לא משנה איזו יום יבחר כדי שיהיה היום ה

 
יהיה קצר ביחס ליתר הימים, לא בא בחשבון גם יום שישי בשבוע שהוא יהיה  6 -כמה זה עשוי לשנות כי היום ה

 יה הם מוסלמים.י, כי אנחנו עיר שכל האוכלוס6 -היום ה
 

ילוט אחד יסודי ואחד על יסודי ולראות תוצאות ולאחר מכן תתקבל החלטה, לגבי ייז על פהייתי  מציע להכר
 היתר.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ימים בשבוע. 5 -היום מונחת על שולחן הממשלה הצעה להעביר את כל המשק ל
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 תרשו לי להשיב על השאלות וההתלבטויות שהועלו כאן:

  הצעהבוועדת החינוך על ידי יו"ר וועדי ההורים המקומי ותמכו בההורים היו מייצגים. 
 

  כי אני לא  6 -ימים, וכעירייה מפסיד היום ה 5ימים במדינת ישראל ולא על בסיס  6התקציב בנוי על
 ימים. 6מפעיל המערכת 

 

  משרד החינוך אומר שההחלטה היא של העירייה, כי היא לוחצת על המנהלים אשר אין להם אפשרות
 לממש לא פיזית, ולא לפי המערכת.

 

  במה שקשור למורים, מפקחי משרד החינוך ממתינים להחלטת העירייה, כדי להיערך בהתאם, לתחילת
שנת הלימודים הקרובה,והמנהלים יאפשר למורה לבחור היום החופשי הנוסף בהתאם לאפשרויות, 

 המורים. תמהיעדרויו פחיתיםוהמנהלים מדווחים שבשיטה זו הם מ

 

 ימי לימוד בשבוע. 6או שבת, העיקר המטרה והיא הפעלת  לא מפריע לי אם זה שישי 6 -לגבי היום ה 
 

 טלאל אלקרינאוי:
אין לי ספק שאתה בדקת, אבל לפני שאני אראה הדברים שנבדקו מקצועית, ולעניין יום בשבוע, יום שישי, זה 

הזה ההורים יושבים בבית, והיום הזה מוקדש לא מסתדר כי זה יום המנוחה הרשמי, ואם יום שבת הרי ביום 
 למשפחה.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 זה הזדמנות להורים לבקר את ילדיהם בבתי הספר.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 שוב אני מבקש לבדוק את זה מקצועי, נכון לרגע אני לא בעד ולא פוסל.
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 זה לקח שנה וחצי, ואני לומד אותו.
 

 אוי:טלאל אלקרינ
 לכולם. תאיפו הדוחות, איפו הממצאים, האם בוצע סקר בקרב ההורים? זה החלטה שנוגע

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל: 

 אני מסתפק בייצוג יו"ר וועד הורים.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 זו החלטה היסטורית ששווה ללמוד אותה.

 
 סאלם אבו מדיע'ם:

תר לעומק, וכפי שהוצג ודברו עליו החברים כאן, יש העניין והנושא חשובים מאוד, אבל דורש ללמוד אותו יו
הורים שעובדים ויש אמהות עובדות, שינוי סדר היום זה לא קל שהילד יגיע לבית לפני ההורים, בעניין המורים 

 זה יגרום לריבוי היעדרויות וימציאו סיבות מוצדקות.
 

 ך אני אומר שיש לבדוק הנושא מכל היבטיו.אנחנו עדיין אין לנו עודף מורים, ותלויים במורים מהצפון, אי לכ
 

 ד"ר עמאר אלהוזייל:
 זה פעם שנייה שאני מעלה נושא זה לדיון.

 
 נימר אלעוברה:

 זה לא קל מבחינה חברתית לעשות שינויים בדבר שהיה קיים מפני הרבה שנים.
 

 אני שואל האם נבדקה אפשרות להוסיף את החוסר בשעות לימים הקיימים?
 

 קה:עודה אלעתאי
 , מה אתה רוצה להוסיף להם עוד.15:30היום הילדים חוזרים הביתה בשעה 

 
 עבדאללה אלעוברה:

ימים בשבוע, אנחנו לא שונים מיתר האזרחים  6אני דעתי צריך להיות כמו יתר האזרחים ושילמדו אצלנו 
 .במדינה, צריך להשקיע המירב בילדים

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

ים בימי שישי ושבת, אין להם מה לעשות, מה רע שילמדו עוד יום, ובכך נעסיק אני בעד, כי מה עושים הילד
 אותם בדבר שיש בו תועלת להם, ובכך מפיקים תועלת להשכלתם ובית ספר מפעיל אותם בפעילות לטובתם.

 
 כי בימי שישי ושבת הם רוב הזמן ברחוב בחוסר מעשה.

 
 עדנאן אלעוברה:

ם זה לא יביא את הילדים גם להעדר, כי שומע אלימוד לילדינו, השאלה ההרעיון מעולה, שיהיה תוספת שעות 
 שיש ילדים ממתינים בקוצר רוח לימי שישי ושבת כדי שישבו בבית.

 
 עודה אלעתאיקה:

 הילדים מתכוננים לבית, ולא בא להם להמשיך ללמוד. 13:00האמת, רעיון טוב, כי שומע שהחל משעה 
 

 ימים בשבוע, ולא משנה אם זה יום שישי או שבת. 6עדיף  ימים יביא להם תועלת, אז 6אם 
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 פאיז אבו צהבאן:
לגבי העלויות, האם יש לגזבר הערכה,כמה זה יעלה? והם אנחנו ערוכים לזה מבחינה תקציבית, והאם אנחנו 

 ?2011/2012ערוכים תקציבית להתחיל בשנת הלימודים )תשע"ב( 
 

 רו"ח)עו"ד(סאדק דלאשה:
עבור כל ילד,  שכר לימוד, ולא יכול לשלוף סתם תשובה, אבל לעניין המימון העירייה מקבלת הנושא לא נבדק

 .6או  5ולא משנה כמה ימים הוא לומד 
 

וכפי שאמר החבר טלאל, חלק מההוצאות בוודאות יעלו כמו: ניקיון, חשמל, מים, טלפון, ועובדי מינהלה, 
יבדק ויבוא ילא נבדק האם העירייה יכולה לעמוד בזה, זה אחזקה וניקיון, כמה זה יעלה, זה לא נבדק, וגם 

 לידיעתכם.
 

 פאיז אבו צהבאן:
ימי לימוד בשבוע, אבל, אני דורש מהגזבר להכין מסמך שיפרט את העלויות, ומוכנות  6הכיוון הוא הפעלת 

 העירייה, יום המנוחה הרשמי בעיר יהיה יום שישי.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
ימים, והגזבר יביא ממציאי הבדיקה התקציבית, כי צריך להיערך בהתאם  6 -חלטה למשמעות הדבר שיש ה

 לרוח ההחלטה.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אנחנו לא אישרנו רוצים תשובות לשאלות.

 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 ניתן הזדמנות לגזבר שיכין את המסמך, והנושא יובא להמשך דיון בישיבה הקרובה.

 
 
 

 ת ההחלטה לישיבה הקרובה.(  דוחים א1:     החלטה
 

 (  הגזבר יביא מסמך מפרט שיוצג לחברים.2                   
 
 
 

התקשרות עם חברת בטר פלאנט )אס.ג'י.אס( בע"מ לשימוש בגגות של מבני חינוך וציבור  - 11סעיף מס' 
 ( PVברהט, לצורך הקמת, הפעלת, תחזוקה ומסירה של מתקנים לייצור חשמל בטכנולוגיית )

 .KWP 50וולטאיים( כל מערכת בהספק של עד -)פוטו                       
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 העירייה פרסמה מכרז בעיתונות ארצית, וניגש מציע יחיד, ויש לציין שהצבנו במכרז תנאים קשים ולא קלים.

 
יני משובים הבדואים מכל לי סאך המצב לעיר רהט ואפילו למגזר הבדואי לא מעודד משקיעים בתחום זה להיכנ

חוששים ממעשה וונדליזם, לרכוש שלהם, למרות שחשבנו בהתחלה  תסיבות, אך בכל זאת בשיחות לא פורמאליו
 שיהיו המון מציעים.

 
 ויש להזכיר בתנאי המכרז נכתב שהמציע, ישא בכל העלויות, העירייה לא תשא בשום הוצאה.

 
אנרגיה  –צמיות, כתוצאה מהשכרת גגות להפקת אנרגיה סולרית פרויקט זה, עשוי להביא להגדלת ההכנסות הע

 במכרז כללנו כל מוסדות החינוך וחלק ממוסדות הציבור. –ירוקה 
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שהבנק לא מממן להם השקעות כאלה במגזר הבדואי מהסיבות  ,או בפני בעיהיחלק מהמציעים שפגשתי, הב
 קטורהחנוכת תחנה לאנרגיה סולרית בישוב שהזכרתי, דברים אלה נאמרו לי על ידי חברות כאשר נכחתי ב

 .שבערבה
 

 תפרויקט זה הוא כלכלי, תעסוקתי, ומפיקים ממנו תועלת כספית, ותועלת איכות נקייה, כי העולם דוגל בשיט
 ייצור אנרגיה ירוקה, ומדינת ישראל מוכנה לתמוך בפרויקט כזה.

 
 חדש. לסיכום, אין סיכוי שנקבל הצעות אחרות, במידה ונפרסם מכרז

וגם לאשר תקופת  , בטר פלאנט )אס.ג'י.אס( בע"מלכן, אני מבקש אישור המועצה להתקשרות עם חברת 
 שנה. 20 -ההסכם ל

 
 טלאל אלקרינאוי:

 חב" שיכון ופיתוח לא ניגשו?
 

 פאיז אבו צהבאן:
 חברות, אבל זו התוצאה. 15 -אנחנו צפינו ל

 
 טלאל אלקרינאוי:

 רבים במחיר.ים גם לפרטיים ומאבל שמעתי שהחברות האלה נטפל
 

 פאיז אבו צהבאן:
 נכון, אבל הפרטי שומר על נכסיו ולא מאפשר לאחרים לגרום נזק או מעשה וונדליזם, זה לא כמו הנכס הציבורי.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 עדו למלגות לסטודנטים מרהט שלומדיםובוועדת הכספים המלצנו אבל התנינו את זה, שהכנסות ממיזם זה יי
 "ל, ושיוכרז על זה במעמד ישיבת מועצת העירייה.ובישראל ובח

 
תושבים,  50,000 -, זה נמוך מאוד לעיר שמספר התושבים עבר את ה3% -בעיר לא מגיע ל האקדמאייםמספר 

 לעולם הנאור. סואם לא לוקחים את העניין בידיים, ולא מגשרים על הפערים אנחנו באיחור הרבה ביח
 

 טלאל אלקרינאוי:
אנחנו מברכים על כל רעיון לגבי האנרגיה הסולרית, כי זה ברכה לעיר, וזה חיוני מאוד לעיר, וזה צעד מבורך 

 לנצל את  הנכסים כדי להפיק מהם תועלת לציבור וזה המטרה שלנו.
 

תעמוד בהסכם ההתקשרות, ובטר פלאנט )אס.ג'י.אס( בע"מ, עונה על הדרישות אך אני דורש שהחברה הזאות 
 ד הפנים יאשר התקשרות זו, כי המשרד עשה סנקציה לרשות שהתקשרה בהסכם מעין זה.ושמשר

 
 פאיז אבו צהבאן:

 שנה. 20נכון, זה מותנה באישור משרד הפנים, כי מדובר בהתקשרות ארוכת טווח 
 

 טלאל אלקרינאוי:
רש, ובהתאם יש לבדוק גם החוסן הכלכלי של החברה,כדי שהחברה תוכל לשאת בהסכם ותבצע העבודה כנד

 לתקן.
 

 פאיז אבו צהבאן:
היא לחסוך בהוצאות  האני אומר לא צריך להתנות את הפרויקט, בייעוד ההכנסה למלגות לסטודנטים, כי המטר

 ₪. 12 -של בתי הספר, כמו הוצאות חשמל, מים, כי היום מחיר קוב המים הגיע ל
 

 להקים קרן למילגות לסטודנטים. לגבי קרן  למלגות זה לא קשור לפרויקט זה, ולא מונע מאיתנו
 

אנחנו לא יכולים להרשות לעצמנו לייעד ההכנסה למלגות לסטודנטים, כי על פי ייעוץ משפטי שקבלתי יש בזה 
 חיוב אישי.
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על הגגות שלהם מתקן להפקת אנרגיה סולרית, אני  לכן, דעתי שההכנסות ייועדו לבתי הספר, היכן שיותקן

 עיר, בעניין ההתניה הזאת.משאיר את ההחלטה למועצת ה
 

 .בטר פלאנט )אס.ג'י.אס( בע"מאך מבקש אישור המועצה להתקשרות עם חברת 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
אני אומר ההוצאות עבור בתי הספר, זה מכוסה על ידי התקציב השוטף הרגיל, ועל פי מקורות המימון 

 הייעודיים.
 

 ן העירייה מקציבה מימון למגלות, ונוסף לזה יש בוגרי תיכוןהבעיה שלי הוא הסטודנטים שאין להם מילגות ואי
ולא יכולים להשתלב באקדמיה, כי אין להם מימון, לכן אני דורש שההכנסה מהפרויקט הזה  95עם ציונים של 

 תיועד למלגות לסטודנטים, ושזה יהיה מגובה בהחלטת מועצה.
 

 י:וטלאל אלקרינא
ומך בזה, אבל השאלה האם מבחינה חוקית אנחנו כרשות מקומית הוא טוב, ואני ת –עאמר –הרעיון שלך 

רשאים לחלק מילגות לסטודנטים שלומדים הנדסה ורפואה ועריכת דין? האם אנחנו יכולים לממן אותו, או 
 שאנחנו מוגבלים שצריך להקים קרן למלגות?

 
בית הספר: מים, חשמל,  בצדק שצריך לבחון את זה משפטית, ובצדק שההכנסות ייועדו לכיסוי הוצאות של

 מחשבים, פדגוגיה כל פעילות לבית הספר, ובמידה ואין בעיה משפטית, ומניעה משפטית, אין בעיה.
 

 סאלם אבו מדיע'ם:
 אני תומך בפרויקט אנרגיה סולרית.

 
 אין להתנות אישור דבר בדבר אחר.

 
ללא מניעים משפטיים, ועל פי ניתן ליישם  -עאמר-וכפי שנאמר כאן, יש לבדוק משפטית, אם ההצעה שלך 

, כל מוסד יש לו מילגות ומפנה אליו סטודנטים כדי להגיש בקשות למלגה, אני בעד ם האקדמיהע ההכרות שלי
 שיהיה קרן למלגות ספציפי לסטודנטים מרהט, אבל קודם כל צריך לבדוק את זה משפטית וחוקית.

 
 ד"ר עותמאן אלקרינאוי:

בטר פלאנט )אס.ג'י.אס( בע"מ לגבי שאים, בהתחלה לאשר ההתקשרות עם חברת אני מציע להפריד בין שני הנו
ותרומות ולא רק ממיזם  ן, ובמקביל להתחיל להקים קרן למלגות, שיאתר מקורות מימוהפקת אנרגיה סולרית

 זה, במידה וזה אפשר, זה צעד מבורך מילגות לסטודנטים.
 

 .העדיפותיש לחשוב על הרעיון של מילגות לסטודנטים, וזה 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 ראשית, אני חייב ייעוץ משפטי כתוב בעניין ייעוד הכנסות למילגות לסטודנטים.

 
 שנית, להחיל בהקמת קרן למילגות לסטודנטים.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 רוצה לדעת על מה אנחנו מצביעים?
 

 טלאל אלקרינאוי:
 לאישור משרד הפנים. לאשר ההתקשרות עם החברה להפקת אנרגיה סולרית בכפוף
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:
ומה עם ההכנסות, שאני דורש שייועדו למילגות לסטודנטים, בכפוף לקבלת חוות דעת משפטית, כי במידה ולא 

 ניתן ייועד לבתי הספר.
 
 
 

להפקת אנרגיה סולרית,  בטר פלאנט )אס.ג'י.אס( בע"מ.  אושר פה אחד התקשרות עם חברת 1:     החלטה
, וזה  Kwp 50לא כולל מע"מ לחודש למתקן של ₪  2,300שנה  ולפי ההצעה בסך  20קופה של לת

 בכפוף לאישור משרד הפנים.
 

.  מועצת העיר מעדיפה שההכנסות מהתקשרות זו ייועדו למילגות לסטודנטים, כפוף לחוות דעת 2                 
 משפטית, ובמידה ויש מניעה ייועד לבתי הספר.

 
 
 
 
 
 
 

 ננעלה הישיבה,
 
 

_____________        ______________ 
 פאיז אבו צהבאן         עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה          מזכיר העירייה

 
 תפוצה:

 מבקר המדינה 
 הממונה על המחוז, משרד הפנים 

 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 חשבונות הנהלת
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 

 
 


